

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)

*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/94C/17-18

敬啟者：

「家長也敬師」運動

父母為子女的成長而辛勞，老師也同樣為培育我們的孩子而不斷耕耘。為發揚中國尊師重道的傳統優良文化，並為莘莘學子樹立良好榜樣，本校將於一月十八日（星期四）舉辦「家長也敬師」運動，讓家長表達對老師的謝意，並肯定老師為教導學生所付出的努力。

是日活動的詳情如下：

時間	內容	地點
09:30 am – 09:45 am	登記	地下詢問處
09:45 am – 10:00 am	家長請到禮堂就坐	學校禮堂
10:00 am – 10:55 am	<ul style="list-style-type: none">➢ 致歡迎辭——石校長➢ 師生校園生活點滴短片分享➢ 心聲分享——家長及學生代表➢ 致送小禮物予老師——家長及學生代表➢ 合唱團表演	

隨函附上敬師卡乙張，並誠意邀請各位家長與 貴子弟一起填上敬師訊息，向各位老師表達謝意。

敬希家長支持「敬師」精神，踴躍參與。為方便座位安排，請 貴家長填妥下列回條，於一月八日（星期一）前把敬師卡及回條交回 貴子女的班主任。

如 貴家長對本活動有任何查詢，請致電 23201300 與羅偉基老師聯絡。

此致
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長 _____ 謹啟
(石志端)

二零一八年一月五日
(通告負責人：羅偉基老師)



「家長也敬師」運動
回 條
(請於 08/01/2018 前交回)

IC/SC/94C/17-18

敬覆者：

來函 IC/SC/94C/17-18 號通告有關「家長也敬師」活動已獲悉。

本人將會出席是次活動，敬請預留 _____ 張座位。

本人將不會出席是次活動

此覆
伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

*請“√”合適方格。

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

The school will **STOP using **PAPER NOTICE** from 22/01/2018 onwards.*

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/94/17-18

5 January, 2018

Dear Parents,

Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive

We understand that being a parent today is not easy. It takes so much hard work to raise successful children. A teacher is a parent’s partner. Teachers also play an important role on educating and helping your children to achieve his/her dreams.

In order to promote the traditional Chinese culture of respecting teachers and provide a good role model for our students, an activity called ‘Parents – Also – Appreciate – Teachers Drive’ will be held on **18 January, 2018 (Thursday)**. Details of the activity are as follows:

Time	Activity	Venue
09:30 am – 09:45 am	Registration	Reception (G/F)
09:45 am – 10:00 am	All parents please be seated	School Hall (1/F)
10:00 am – 10:55 am	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Welcome speech ---- Principal ➤ Short video sharing about some precious moments of school life among teachers and students ➤ Sharing ---- Parent and Student Representatives ➤ Gift presentation to teachers---- Parent and Student Representatives ➤ Choir performance 	

Please find the enclosed Respect Teachers’ Card. Parents are cordially invited to write some messages to thank teachers and appreciate their dedication.

Parents are also cordially invited to attend the activity. For facilitating seating arrangement and the smooth rundown of the activity, please fill in the reply slip and return it to the class teacher together with the card **on or before 08/01/2018 (Monday)**.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Mr Law at 2320 1300.

Yours faithfully,

(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge of Notice: Mr Andrw Law)



**Parents – Also – Appreciate – Teachers Drive
Reply Slip**

IC/SC/94/17-18

(Please reply on or before 08/01/2018)

Dear Principal,

I acknowledge receipt of your school notice No. IC/SC/94/17-18 regarding the ‘Parents – Also – Appreciate – Teachers Drive’.

* I will attend this activity. Please kindly reserve _____ seats for me.

* I will not be available to attend this activity.

* Please tick as appropriate

Student’s name	
Class	
Parent’s name	
Parent’s signature	
Contact number	
Date	